

***English version following the French version.***

**TITRE DU PROJET : Baromètre Santé des femmes**

**RESPONSABLE :** Marcel Goldberg, Inserm, UMS 11 Cohortes épidémiologiques en population, Villejuif

**RESUME**

Le but de ce baromètre est de radiographier l'état de santé des femmes en France, de leur bien-être, des parcours de prévention, des comportements et modes de vie, des déterminants éducatifs et sociaux, des affections chroniques en fonction de l'âge et de la prise en charge médicosociale. Un focus est mis sur l'étude comparée de ces caractéristiques des femmes par rapport aux hommes.

*Ce projet est financé par l'entreprise pharmaceutique MSD qui l'utilise pour alimenter son site « La santé pour toutes les femmes ».*

**TITLE OF THE PROJECT: Women's Health Barometer**

**HEAD OF THE TEAM:** Marcel Goldberg, Inserm (French National Institute of Health and Medical Research), UMS 11 Population-based epidemiological cohorts unit, Villejuif

**SUMMARY**

The purpose of this barometer is to radiograph the health status of women in France, their well-being, prevention pathways, behaviors and lifestyles, educational and social determinants, chronic conditions according to the age and medico-social care. A focus is on the comparative study of these characteristics of women compared to men.

*This project is funded by the pharmaceutical company MSD which uses it to supply its site "Health for all women".*